

(English version below)

Deutscher Unternehmer Benchmarkday 2023

Medienpaket - Text Module

Text Modul 1 - Einladung

Deutscher Unternehmer Benchmarkday am 19. Oktober 2023

Der Deutsche Unternehmer Benchmarkday ist der Branchentreff klein- und mittelständischer, sowie dezentral organisierter Unternehmen und Brands.

Unter dem Motto „Insights und Know-how Austausch zukunftsichernder Strategien“ treffen sich Unternehmer, Manager und Investoren der Franchisebranche zum Erfahrungsaustausch, Netzwerken und Lernen von den Besten.

Gewinnen Sie auch in diesem Jahr wieder exklusive Einblicke in die Strategien erfolgreicher Unternehmer und Manager aus marktstarken Unternehmen unterschiedlichster Branchen. Erhalten Sie damit Überblick in der “Zeitenwende“ und Orientierung in den sich rasant verändernden Märkten.

Ausführliche Informationen zur Veranstaltung wie Programminhalte, Referenten und Hotelempfehlungen unter benchmarkday.de.

Wann: 19. Oktober 2023, 09:00 - 17:00 Uhr

Wo: area3 / MHK Group, Hans-Strothoff-Platz 1, 63303 Dreieich (bei Frankfurt am Main)

Anmeldung zum Benchmarkday unter benchmarkday.de/anmeldung/

Text Modul 2 – Anreise und Teilnahme

Der Deutsche Unternehmer Benchmarkday 2023 findet am 19. Oktober 2023 in der area3 der MHK Group, Hans-Strothoff-Platz 1, 63303 Dreieich (bei Frankfurt am Main) statt. Die area3 liegt in Dreieich, nur 15 Kilometer vom Zentrum Frankfurts und 10 Kilometer vom Flughafen entfernt. Autobahnen und Fernbahnhof sind ebenfalls in kürzester Zeit erreichbar.



Für alle Teilnehmer steht ein Parkhaus zur kostenfreien Nutzung zur Verfügung. Elektroautos können im Untergeschoss des Parkhauses an mehreren Parkplätzen geladen werden. Die Einfahrt des Parkhauses befindet sich in der Robert-Bosch-Straße 12. Bitte verwenden Sie für Ihre Anreise mit dem Navigationsgerät diese Adresse. Vom Parkhaus gelangen Sie durch die Gartenanlage direkt zur area3.

Get-together

Alle Teilnehmer, die am Vorabend anreisen sind herzlich willkommen. Plaudern Sie in geselliger Runde mit Kollegen und Geschäftsfreunden, tauschen Sie Ideen aus oder knüpfen Sie neue Kontakte.

Wann: 18. Oktober 2023 ab 19:00 Uhr

Wo: DIWOTEL | Frankfurt Airport Dreieich, Robert-Bosch-Straße 5, 63303 Dreieich (bei Frankfurt am Main)



Die Teilnahme am Get-together kann direkt bei der [Anmeldung zum Benchmarkday](#) angegeben werden.

Veranstalter

Business Community International | Bundesvereinigung der Franchisewirtschaft

E-Mail: info@benchmarkday.de

Telefon: +49 8161 936843 0

Bildmaterial finden Sie unter: <https://benchmarkday.de/medienpaket/>

German Entrepreneur Benchmarkday 2023

Media package - Text modules

Text module 1 - Invitation

German Entrepreneur Benchmarkday on 19 October 2023

The German Entrepreneur Benchmarkday is the meeting point for small and medium-sized as well as decentralised companies and brands.

Themed "Insights and know-how exchange of future-proof strategies", entrepreneurs, managers and investors from the branch and franchise world meet to exchange experiences, network and learn from the best.

Gain exclusive insights into the strategies of successful entrepreneurs and managers from prosperous companies over a wide variety of industries. Gain overview and orientation in ever-accelerating changing markets.

Detailed information on the event such as program content, speakers and hotel recommendations at benchmarkday.de/en/.

When: 19 October 2023, 9:00 am - 5:00 pm

Where: area3 / MHK Group, Hans-Strothoff-Platz 1, 63303 Dreieich (near Frankfurt am Main)

Registration for Benchmarkday at benchmarkday.de/en/registration/

Text module 2 – Arrival and participation

The German Entrepreneur Benchmarkday 2023 will take place on 19 October 2023 in the area3 of MHK Group, Hans-Strothoff-Platz 1, 63303 Dreieich (near Frankfurt am Main). The area3 is located in Dreieich, only 15 kilometers from Frankfurt city center and 10 kilometers from the airport. Highways and train stations can be reached in no time.

For all participants a parking garage is available for free use. Electric cars can be loaded in the basement of the parking garage at several parking lots. The entrance of the parking garage is located in the Robert-Bosch-Straße 12. Please use this address for your arrival with the navigation device. From the parking garage, you can reach the area 3 directly through the gardens.



Text module 3 - Get-together

Get-together

All participants arriving the evening before are welcome. Chat with colleagues and business associates, exchange ideas or make new contacts in a convivial atmosphere.

When: 18 October 2023 from 7:00 pm

Where: DIWOTEL | Frankfurt Airport Dreieich, Robert-Bosch-Straße 5, 63303 Dreieich (near Frankfurt am Main).



Participation in the get-together can be indicated directly at the [registering for the benchmarkday](#).

Text module 4 - Organiser

Organiser

Business Community International | Federal Union of the Franchise Industry

E-mail: info@benchmarkday.de

Phone: +49 8161 936843 0

You can find image material under: <https://benchmarkday.de/en/media-package/>